
         

                                      

2019-03-05

Interpellation gällande ”Badhus i Ekerö innan nästa val?”

I generationer har Ekeröborna sett fram emot att simma i vårt egna badhus. Nu verkar vi vara 
närmare än någonsin. Kommunfullmäktiges partier är till synes eniga om att det är dags att 
infria det gamla löftet, men vägen dit är lite mer otydlig. En viktig aspekt som vi i 
Mälarökoalitionen lägger stor vikt vid är att ett så stort beslut förankras och diskuteras med 
den närmaste målgruppen, nämligen kommunens invånare. Den tidsplan som har presenterats 
ger mycket lite utrymme för medborgardialog eller förankring för den som är cyniskt lagd ser 
tidplanen ut att vara mer anpassad till att vara klar innan nästa val än att få bästa möjliga 
resultat.

Av den anledning frågar jag dig Adam Reuterskiöld: 
Hur kommer ni att garantera att det finns tid och utrymme för en medborgardialog värd 
namnet för att Ekerös invånare ska få det badhus som de/vi faktiskt vill ha?

Kommer invånarnas ev synpunkter kunna tas tillvara och faktiskt påverka slutresultatet av 
badhuset, eller är det viktigare att få inviga före nästa val?

För Mälarökoalitionen

Hanna Svensson
Socialdemokraterna
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